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Verslag vergadering Welzijnsraad  

   
                               04/10/2021 
 

 

 

 

Aanwezig:  

- Leden van de welzijnsraad: Tinneke Claes, Ann Verrydt,  Franky Le Moine, Lutgarde 

Lambrechts, Dominique Robeyns (secretaris) 

- Gemeentebestuur: Sumati Adriaensen (schepen)  

- Gemeentelijke administratie: Laurette Janssens 

Verontschuldigd: 

- Leden van de welzijnsraad: Jan Smolders, Anita Huysmans, Eddy Seyen, Anisia 

Gwaneza-Fifi, Ingrid Geenen, Brigitte Van de Putte, Sonja Van den Eynde, Erik Van 

der Eycken, Jan Van Ballaer 

Afwezig: 

Leden van de welzijnsraad: - 

 

 
 

 

 
Agenda: 
 

1. Welkom door de voorzitter 
2. Bespreking en goedkeuring verslag vergadering 29/03/2021 
3. Gemeente op schema 
4. Stand van zaken Bankenproject 
5. Nieuws uit de gemeente 
6. Varia & rondvraag. 

 

 
 

De vergadering start om 19 uur. 

 

1. Welkom door de voorzitter 

 

De voorzitter heeft ontslag genomen als voorzitter alsook als lid van deze adviesraad.  

 

Na veel palaver stelt Tinneke voor om deze vergadering te leiden en ook om na te denken 

over de toekomst. Ook de andere leden dienen het voorzitterschap in overweging te nemen. 

Wordt vervolgd. 

 

De welzijnsraad aanvaardt het ontslag van Jan Smolders.  

 

 

2. Bespreking en goedkeuring verslag vergadering 29/03/2021 
 
Dit verslag wordt goedgekeurd op één correctie na. 
Eén lid van de raad is niet akkoord dat aan gezinnen met kleine kinderen die thuis geen Nederlands 
spreken en die een leefloon ontvangen niet kunnen verplicht worden om hun kleuters naar de 
kleuterschool te sturen. Deze correctie zal worden aangebracht in de definitieve versie van het verslag. 
 



                                                                                                                                              - 2 - 

C:\Users\marienvangestel\AppData\Local\Microsoft\Windows\INetCache\Content.Outlook\6XD6NAT7\verslag 

welzijnsraad 04 10 2021 definitef.doc 

3. Gemeente op schema 
 
De presentatie van dit project is aan alle leden bezorgd. 
 
Het AZ Herentals heeft vastgesteld dat de personen die opgenomen worden op de afdeling spoed veelal 
geen correct medicatieschema op zak hebben. Dit is vooral personen ouder dan 65 jaar met 
polyfarmacie/polypathologie. 
 
Het gemeentebestuur van Kasterlee is akkoord om aan dit project mee te werken onder voorbehoud 
van de meerjarenbegroting. 
 
 

4. Stand van zaken Bankenproject 
 

Het formulier om projectsubsidie aan te vragen voor het bankenproject is aan alle leden bezorgd. 
 
De gemeente Kasterlee wil kinderen en jongeren aanmoedigen om meer buiten te komen en met elkaar 
in gesprek te gaan om de veerkracht te verhogen. Als instrument worden hiervoor de bestaande en 
nieuwe zitbanken in de gemeente gebruikt. 
 
Dit project is reeds gestart. 
 
 

5. Nieuws uit de gemeente 
 

Sumati maakt melding van een aantal zaken: 

- Een plan om de digitale kloof te dichten; 

- Dementievriendelijke gemeente; 

- Karren in Kasterlee; 

- De ambtenaar voor armoede start 1 november: zij zal o.a. een sociale dimensie geven aan de 
UIT-pas.; 

- Ons advies inzake de oprichting van een zomerschool: het gemeentebestuur heeft in 2021 geen 
zomerschool ingericht omdat de scholen aangaven dat er geen leerachterstand was bij haar 
leerlingen. Hierop wordt met ongeloof gereageerd. 

 
 
 

6. Varia & rondvraag. 

  

De aanwezigen zijn akkoord om nieuwe leden op te nemen in de welzijnsraad. Ook vertegenwoordigers 
van relevante belangengroepen kunnen in de raad zetelen. Aan Sumati wordt gevraagd om het 
gemeentebestuur te overtuigen om een publieke oproep te doen.  
 
Dominique zal een lijst opstellen van de leden die regelmatig aanwezig zijn. 
 
Ann meldt dat Praatpunt opnieuw gestart is. Zij zal flyers doorsturen naar de geïnteresseerde leden.  
 
Franky benadrukt dat een fysieke vergadering tot meer interactie leidt dan via zoom. Dit wordt beaamd 
door alle aanwezigen. 
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Dominique stelt voor om het gemeentebestuur te adviseren om vanaf de zomer van 2022 jaarlijks een 
zomerschool te organiseren. Onderwijs is één van de duurzaamste middelen in de strijd tegen armoede. 
Ann zal hiervoor een voorzet geven. 
 
Volgende vergaderingen: 

- Op 25 oktober 2021 ontvangen we de documenten i.v.m. de begroting; 

- Op maandag 8 november om 19u zitten we hierover samen om een advies te formuleren; 

- Het advies moet binnen zijn op 15 november 2021. 
 
 

 

 

De vergadering eindigt om 21u30. 

 

 De secretaris            De voorzitter 

Naam + handtekening       Naam + handtekening 


